

ALL NEW PLANS!



More Data FOR LESS

ON THE LARGEST NATIONWIDE 5G NETWORK

	250MB 5G · 4G LTE LIMITED TO 250MB	2GB 5G · 4G LTE	3GB 5G · 4G LTE	6GB 5G · 4G LTE	15GB 5G · 4G LTE	UNLIMITED 5G · 4G LTE FIRST 40GB (UP TO 10GB MOBILE HOTSPOT)
12 MONTH	\$10 /MO TOTAL \$120	<i>best value</i> \$14 /MO TOTAL \$168	\$20 /MO TOTAL \$240	\$25 /MO TOTAL \$300	\$30 /MO TOTAL \$360	\$40 /MO TOTAL \$480
6 MONTH	\$11 /MO TOTAL \$66	\$15 /MO TOTAL \$90	\$21 /MO TOTAL \$126	\$27 /MO TOTAL \$162	\$35 /MO TOTAL \$210	\$45 /MO TOTAL \$270
3 MONTH	\$13 /MO TOTAL \$39	\$16 /MO TOTAL \$48	\$22 /MO TOTAL \$66	\$28 /MO TOTAL \$84	\$36 /MO TOTAL \$108	\$46 /MO TOTAL \$138
1 MONTH	\$15 /MO	\$19 /MO	\$24 /MO	\$29 /MO	\$39 /MO	\$49 /MO

PLANS INCLUDE

- Unlimited Nationwide Talk, Global Text & Data ★
- Free Unlimited Talk to 80+ INTL Destinations
- The Best INTL Rates Worldwide
- Free Mobile Hotspot

CALL CREDIT INCLUDED

- 2GB & 3GB Plans**
- INTL Call Credit Per Month: \$1.50
 - One Time INTL Roaming Credit: \$5
- 6GB, 15GB & UNLIMITED Plans**
- INTL Call Credit Per Month: \$5
 - One Time INTL Roaming Credit: \$5

ADD TO ANY PLAN FOR \$10/MO



Even More International Minutes Beyond Our Unlimited 80+

UP TO
1,250
BONUS MINUTES

39
ADDITIONAL
LOCATIONS

★ 250MB plan limited to 250MB

General. Other taxes, fees, and restrictions may apply. Pricing, plans, services, and features subject to change with plan changes and at any time and without notice. Plans must be activated within 45 days of purchase. Unlimited Data. Includes plans up to 40GB of 5G and/or 4G LTE data and means speeds will be slowed to a max of 128 kbps after use of monthly allotment or during times of network congestion. Data on 250MB plan is capped after data threshold is reached. One month equals 30 days. Partial megabytes rounded up. Unlimited on handset and network only. Video streams at Standard Definition quality (about 480p) on Unlimited Plan and 15GB Plan. Hotspot. Tethering or hotspot data usage draws from monthly allotment of high-speed data. Unlimited plan is limited to 10GB per month. Usage Limitations. 5G and/or 4G LTE access requires a capable device and SIM within an appropriate coverage area. Actual availability, speed, and coverage may vary. UTalk. Int'l calls limited to 10 unique numbers per month. Limited to certain plans. Minutes capped at different amounts for different countries and rounded up. See www.ultramobile.com/utalk/ for minutes and countries. Int'l long-distance services are provided by PLD, LLC. PLD is not affiliated with Ultra Mobile. Overall Best INTL Rates Worldwide based on price and similar service comparison in December 2020. Auto Renew. Account activation and credit card or debit card required. Other Terms. Ultra Mobile service is provided by UVNV, Inc. Use of Ultra Mobile service is subject to the Ultra Mobile Terms & Conditions. See www.ultramobile.com/terms/ for details. © 2021 Ultra Mobile. All rights reserved.

ALLNSRTFEB21CH

全新手机计划!



更多流量 花费更少

在全国最大的5G网络上

	250MB 5G · 4G LTE 限250MB	2GB 5G · 4G LTE	3GB 5G · 4G LTE	6GB 5G · 4G LTE	15GB 5G · 4G LTE	无限 5G · 4G LTE 前40GB (移动热点最高10GB)
12个月	\$10/月 总额 \$120	最超值 \$14/月 总额 \$168	\$20/月 总额 \$240	\$25/月 总额 \$300	\$30/月 总额 \$360	\$40/月 总额 \$480
6个月	\$11/月 总额 \$66	\$15/月 总额 \$90	\$21/月 总额 \$126	\$27/月 总额 \$162	\$35/月 总额 \$210	\$45/月 总额 \$270
3个月	\$13/月 总额 \$39	\$16/月 总额 \$48	\$22/月 总额 \$66	\$28/月 总额 \$84	\$36/月 总额 \$108	\$46/月 总额 \$138
1个月	\$15/月	\$19/月	\$24/月	\$29/月	\$39/月	\$49/月

计划含

- 无限通话、国际短信和流量 ★
- 免费无限量国际长途通话，拨打80多个目标国家
- 全球最优惠的国际长途通话费率
- 免费移动热点

已含通话费用

- 2GB和3GB计划**
- 每月国际长途通话信用点数: \$1.50
 - 一次性国际漫游信用点数: \$5
- 6GB、15GB和无限计划**
- 每月国际长途通话信用点数: \$5
 - 一次性国际漫游信用点数: \$5

添加到任何计划，只需\$10/月



在原有无限量拨打80多个目标国家基础上，享受更多的国际长途通话时间

赠送高达 **1,250** 国际长途通话时间 | 新增 **39** 个地点

★ 250MB计划限250MB

通用：可能适用其他税费和限制。定价、计划、服务和功能可能会随着计划的变更而变更，并可随时更改，恕不另行通知。计划必须在购买后45天内激活。无限数据流量。计划包含最高40GB的5G和/或4G LTE数据流量，这意味着在使用每月分配的数据流量用尽后或在网络拥堵时，速度将被减慢到最大128 kbps。250MB计划的数据流量在达到数据阈值后会有上限。一个月等于30天。部份兆字节为四舍五入。仅在手机和网络上不受限制。无限计划和15GB计划的视频流为标准清晰度（约480p）。热点、网络共享或热点数据流量占用每月分配的高速数据。无限计划每月限10GB。使用限制。5G和/或4G LTE接入需要在适当的覆盖区域内使用具有相应功能的设备和SIM卡。实际可用性、速度和覆盖范围可能有所不同。UTalk。国际通话每月仅限与10个独立号码通话，仅限于某些计划。不同国家/地区的通话时长上限不同，且四舍五入。有关通话时长和国家，请参见 www.ultramobile.com/utalk/。国际长途服务由PLD, LLC提供。PLD与Ultra Mobile为非关联企业。全球整体最佳国际通话资费系根据2020年12月的价格和类似服务比较得出自动续费。需要激活账户，需要信用卡或借记卡。其他条款。Ultra Mobile服务由UVNV, Inc.提供。使用Ultra Mobile服务须遵守Ultra Mobile条款和条件。详情请见www.ultramobile.com/terms/。© 2021 Ultra Mobile. 保留所有权利。

ALL NEW PLANS!



More Data FOR LESS

ON THE LARGEST NATIONWIDE 5G NETWORK

	250MB 5G · 4G LTE LIMITED TO 250MB	2GB 5G · 4G LTE	3GB 5G · 4G LTE	6GB 5G · 4G LTE	15GB 5G · 4G LTE	UNLIMITED 5G · 4G LTE FIRST 40GB (UP TO 10GB MOBILE HOTSPOT)
12 MONTH	\$10 /MO TOTAL \$120	<i>best value</i> \$14 /MO TOTAL \$168	\$20 /MO TOTAL \$240	\$25 /MO TOTAL \$300	\$30 /MO TOTAL \$360	\$40 /MO TOTAL \$480
6 MONTH	\$11 /MO TOTAL \$66	\$15 /MO TOTAL \$90	\$21 /MO TOTAL \$126	\$27 /MO TOTAL \$162	\$35 /MO TOTAL \$210	\$45 /MO TOTAL \$270
3 MONTH	\$13 /MO TOTAL \$39	\$16 /MO TOTAL \$48	\$22 /MO TOTAL \$66	\$28 /MO TOTAL \$84	\$36 /MO TOTAL \$108	\$46 /MO TOTAL \$138
1 MONTH	\$15 /MO	\$19 /MO	\$24 /MO	\$29 /MO	\$39 /MO	\$49 /MO

PLANS INCLUDE

- Unlimited Nationwide Talk, Global Text & Data ★
- Free Unlimited Talk to 80+ INTL Destinations
- The Best INTL Rates Worldwide
- Free Mobile Hotspot

CALL CREDIT INCLUDED

- 2GB & 3GB Plans**
- INTL Call Credit Per Month: \$1.50
 - One Time INTL Roaming Credit: \$5
- 6GB, 15GB & UNLIMITED Plans**
- INTL Call Credit Per Month: \$5
 - One Time INTL Roaming Credit: \$5

ADD TO ANY PLAN FOR \$10/MO



Even More International Minutes
Beyond Our Unlimited 80+

UP TO
1,250
BONUS MINUTES

39
ADDITIONAL
LOCATIONS

★ 250MB plan limited to 250MB

General. Other taxes, fees, and restrictions may apply. Pricing, plans, services, and features subject to change with plan changes and at any time and without notice. Plans must be activated within 45 days of purchase. Unlimited Data. Includes plans up to 40GB of 5G and/or 4G LTE data and means speeds will be slowed to a max of 128 kbps after use of monthly allotment or during times of network congestion. Data on 250MB plan is capped after data threshold is reached. One month equals 30 days. Partial megabytes rounded up. Unlimited on handset and network only. Video streams at Standard Definition quality (about 480p) on Unlimited Plan and 15GB Plan. Hotspot. Tethering or hotspot data usage draws from monthly allotment of high-speed data. Unlimited plan is limited to 10GB per month. Usage Limitations. 5G and/or 4G LTE access requires a capable device and SIM within an appropriate coverage area. Actual availability, speed, and coverage may vary. uTalk. Int'l calls limited to 10 unique numbers per month. Limited to certain plans. Minutes capped at different amounts for different countries and rounded up. See www.ultramobile.com/utalk/ for minutes and countries. Int'l long-distance services are provided by PLD, LLC. PLD is not affiliated with Ultra Mobile. Overall Best INTL Rates Worldwide based on price and similar service comparison in December 2020. Auto Renew. Account activation and credit card or debit card required. Other Terms. Ultra Mobile service is provided by UVNV, Inc. Use of Ultra Mobile service is subject to the Ultra Mobile Terms & Conditions. See www.ultramobile.com/terms/ for details. © 2021 Ultra Mobile. All rights reserved.

全新手机计划!



更多流量 花费更少

在全国最大的5G网络上

	250MB 5G · 4G LTE 限250MB	2GB 5G · 4G LTE	3GB 5G · 4G LTE	6GB 5G · 4G LTE	15GB 5G · 4G LTE	无限 5G · 4G LTE 前40GB (移动热点最高10GB)
12个月	\$10/月 总额 \$120	最超值 \$14/月 总额 \$168	\$20/月 总额 \$240	\$25/月 总额 \$300	\$30/月 总额 \$360	\$40/月 总额 \$480
6个月	\$11/月 总额 \$66	\$15/月 总额 \$90	\$21/月 总额 \$126	\$27/月 总额 \$162	\$35/月 总额 \$210	\$45/月 总额 \$270
3个月	\$13/月 总额 \$39	\$16/月 总额 \$48	\$22/月 总额 \$66	\$28/月 总额 \$84	\$36/月 总额 \$108	\$46/月 总额 \$138
1个月	\$15/月	\$19/月	\$24/月	\$29/月	\$39/月	\$49/月

计划含

- 无限通话、国际短信和流量 ★
- 免费无限量国际长途通话，拨打80多个目标国家
- 全球最优惠的国际长途通话费率
- 免费移动热点

已含通话费用

- 2GB和3GB计划**
- 每月国际长途通话信用点数: \$1.50
 - 一次性国际漫游信用点数: \$5
- 6GB、15GB和无限计划**
- 每月国际长途通话信用点数: \$5
 - 一次性国际漫游信用点数: \$5

添加到任何计划，只需\$10/月



在原有无限量拨打80多个目标国家基础上，享受更多的国际长途通话时间

赠送高达 **1,250** 国际长途通话时间 | 新增 **39** 个地点

★ 250MB计划限250MB

通用: 可能适用其他税费和限制。定价、计划、服务和功能可能会随着计划的变更而变更，并可随时更改，恕不另行通知。计划必须在购买后45天内激活。无限数据流量。计划包含最高40GB的5G和/或4G LTE数据流量，这意味着在使用每月分配的数据流量用尽后或在网络拥堵时，速度将被减慢到最大128 kbps。250MB计划的数据流量在达到数据阈值后会有上限，一个月等于30天。部份兆字节为四舍五入。仅在手机和网络上不受限制。无限计划和15GB计划的视频流为标清质量(约480p)。热点、网络共享或热点数据流量占用每月分配的高速数据。无限计划每月限10GB。使用限制。5G和/或4G LTE接入需要在适当的覆盖区域内使用具有相应功能的设备和SIM卡。实际可用性、速度和覆盖范围可能有所不同。uTalk。国际通话每月仅限与10个独立号码通话。仅限于某些计划。不同国家/地区的通话时长上限不同，且四舍五入。有关通话时长和国家，请参见 www.ultramobile.com/utalk/。国际长途服务由PLD, LLC提供。PLD与Ultra Mobile为非关联企业。全球整体最佳国际通话资费系根据2020年12月的价格和类似服务比较得出自动续费。需要激活账户，需要信用卡或借记卡。其他条款。Ultra Mobile服务由UVNV, Inc.提供。使用Ultra Mobile服务须遵守Ultra Mobile条款和条件。详情请见www.ultramobile.com/terms/。© 2021 Ultra Mobile. 保留所有权利。